
Bestyrelsesmøde d. 2/12.24 

St. Sjørup bylaugh 

 

 

 
 

1. Fællesspisningen d.15/11var meget vellykket. Der var 23 der deltog. 

Oprydningsdagen var også en fin dag. Mange kom og hjalp og der blev kørte en hel del på 
genbrugsstationen. Containerne bliver snart fjernet, det sørger Lars for. 

2. Jonna redegør for problemer med El. Vi betaler for to målere?? Ellers er økonomien 
som forventet. 

3. Lars har kigget på Norddjurs puljen. Når solcelleanlægget sættes i drift, er der en Grøn 
pulje til energi rigtige projekter , der kan søges af naboerne. Vi kan søge til solceller/ 
tag til udhuset. ( 0 energi Fælleshus.) 

4. Aktiviteter i Fælleshuset. Udlejet 2 gange i december. Nisserne kommer til St Sjørup d. 
6/12.  

Næste fællesspisning d. 17. januar. (Lars, Birger og Birgitte). 

 
 


